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Ministrul Dezvoltarii Regionale: În cel mult doua zile, OUG privind interzicerea

pirateriei în transportul auto va fi publicata în Monitor

Vicepremierul Vasile-Daniel Suciu, ministrul Dezvoltarii Regionale si Administratiei Publice, a declarat

luni ca în cel mult doua zile ordonanta de urgenta prin care se interzice pirateria în transportul auto va fi

publicata în Monitorul Oficial.

"Am spus de la bun început ca vom reglementa si vom lua masuri pentru interzicerea pirateriei în transportul auto,

lucru care s-a întâmplat. Estimez ca, daca nu în seara asta, mâine - cel târziu, poimâine - acea ordonanta de urgenta

va fi publicata în Monitorul Oficial, pentru ca mai aveam nevoie de avizul Consiliului Legislativ. Am spus foarte

clar - si nu ma schimb - ca pregatim sa legiferam si sa reglementam si tot ceea ce înseamna VTS, platforme, Uber,

Taxify. Acest lucru se va întâmpla. Exista un grup de lucru care de doua saptamâni se ocupa de acest subiect si din

acest grup de lucru fac parte reprezentanti ai Ministerului Transportului, Finantelor, Autoritatii Rutiere Române,

Ministerului Dezvoltarii Regionale. Suntem aproape de final cu o formula pe care, evident, o vom pune în

transparenta si vom astepta observatiile tuturor actorilor implicati în acest subiect. Dar, ceea ce mi-am dorit si ne

dorim la nivelul Guvernului este sa oferim cadrul concurential echitabil pentru absolut toata lumea si nu sa blocam

sau sa favorizam pe cineva", a afirmat el, într-o conferinta de presa sustinuta la Palatul Victoria.

Suciu a explicat motivele pentru care va fi adoptata o ordonanta de urgenta si în ce priveste platformele alternative.

"Foarte multe proiecte bune prin procedura parlamentara sunt atacate la Curtea Constitutionala, sunt trimise înapoi

de catre domnul presedinte si procedura parlamentara în unele cazuri dureaza foarte mult. Am bunul obicei - atât

eu, cât si ministrul Transporturilor, domnul Razvan Cuc - atunci când ne asumam un lucru sa îl facem. Şi exact

acelasi lucru îl vom face si acum. Am spus ca în conditiile în care am dat ordonanta de urgenta pentru interzicerea

pirateriei - lucru solicitat si de reprezentantii COTAR, FORT si ai taximetristilor - în conditiile în care am

reglementat asa, exact asa vom reglementa, ca sa nu existe sincope si perioade neacoperite pentru cei de la

platformele alternative VTS", a vicepremierul.
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